

Recreational Facilities Tariff 康樂設施收費表

		Tariff 收費 (HK\$)	
Therapy Rooms Rental 養生房			
Single Room 單人養生房	\$100/ 1 hour	8:00am – 9:00pm Max. 2 hours session per member 每位會員一節預訂上限為兩小時	
<i>Max capacity 2 pax 房間最多容納 2 人</i>	\$150/ 2 hours		
Double Room 雙人養生房	\$150 / 1 hour		
<i>Max capacity 4 pax 房間最多容納 4 人</i>	\$250/ 2 hours		
Gym Room 健身房 max capacity 4 pax; 最多容納 4 人			
Member 會員	Free 免費	8:00am – 9:00pm Each member account can maximum book for 2 person 每個會籍只限兩人使用 Max. 2 hours session per member 每位會員預訂上限為兩小時	
Guest 非會員	\$50/ guest		
Swimming Pool 游泳池 max capacity 10 pax; 最多容納 10 人			
Member 會員	Free 免費	8:00am – 12:30pm ; 2:30pm – 7:00pm Closed until further notice 暫停開放直至另行通知	
Guest 非會員	\$50/ guest		
Football Court & Multi-purpose Court 足球場及多用途運動場 max capacity 10 pax; 最多容納 10 人			
Member 會員	Free 免費	8:00am – 9:00pm Max. 2 hours session per member 每位會員預訂上限為兩小時	
Guest 非會員 (每位)	\$50/ guest		
Tennis 網球場 max capacity 4 pax; 最多容納 4 人			
Member 會員	Free 免費	8:00am – 9:00pm Max. 2 hours session per member 每位會員預訂上限為兩小時	
Guest 非會員 (每位)	\$50/ guest		

Points to note:

- Members can book the facilities within 14 days from the current booked date on a first-come-first-serve basis by email to rsvn@artyzenclub.com or call to +852 2780 2100.
- Recreational facilities available from 8:00am – 9:00pm (last booking at 8:00pm). Venue must be vacated at 9:00pm.
- Members are required to present their membership card at the reception to check-in.
- Children under the age of 12 must be accompanied by an adult who is either a Member or Supplementary Member.
- \$10 for each extra towels or bottle water.

Gym	- Age 14 or above are welcome
Sports Court	- Each member is only entitled to book one outdoor sports court per hour for maximum 2 hours. - Only Members and their signed in guests are allowed to access according to their reserved schedule.
Therapy Room	- Each member (including main, spouse and children) may reserve only one session on one day. - Complementary 2 sets of towels for every single room and 4 sets of towels for double room.

- For all courts bookings, we request 4-hour notice for cancellations. No-shows or cancellations made without 4 hours' notice will incur a \$100 late-cancellation fee. ** except for bad weather conditions.*
- For therapy room bookings, we request 4-hour notice for cancellations. No-shows or cancellations made without 4 hours' notice will incur a full payment of that reservation late-cancellation fee. ** except for bad weather conditions.*

注意事項:

- 會員可以先到先得的方式預訂即日至 14 日內的會所康體設施。可電郵至 rsvn@artyzenclub.com 或致電 +852 2780 2100 預約。
- 康體設施開放時間為上午 8:00 點至晚上 9:00 點 (最後預訂時間為晚上 8:00 點)。會員必須於 9 點或之前離開。
- 會員必須在接待處出示會員卡簽到, 預訂設施之會員須於預訂時段內全程在場。
- 游泳池及戶外運動場 -- 12 歲以下之小朋友需有會員全程陪同下方可使用。
- 如需額外毛巾及支裝水, 每件收取\$10。

健身房	- 14 歲以下人士不得進入
運動場	- 每位會員每小時只能預定一個運動場, 每次預訂最多兩小時。 - 只有會員及其已簽到的客人可於已預定時間使用運動場。
養生房	- 每位會員(包括配偶及孩子)每天只能預訂一節。 - 每次預定按摩房, 單人養生房房間內將備有兩套毛巾; 雙人養生房房間內將備有四套毛巾。

- 若要取消球場, 健身房預訂, 須於不少於 4 小時前取消或更改預訂。若缺席或未能提前 4 小時通知取消/更改預訂, 會員須支付 HK\$100 行政費 (惡劣天氣除外)。
- 若要取消養生房預訂, 須於不少於 4 小時前取消或更改預訂。若缺席或未能提前 4 小時通知取消/更改預訂, 會員須支付該次預訂的全部費用 (惡劣天氣除外)。